

旅游探访指数 - THE LUC Lifestyle

总分: 4.8/5.0 (仓古的当代生活方式灯塔 / A Contemporary Lifestyle Beacon in Canggu)

1. 公共性与可达性 (Public & Accessible):

- **完全开放的商业社区:** 这是一个集餐饮、时尚零售、精品店于一体的商业中心。与需要预约的私宅或酒店不同，它是巴厘岛仓古 (Canggu) 地区的一个全天候开放的公共目的地，欢迎所有人进入。
- **冲浪海滩的后花园:** 项目距离著名的 贝拉瓦冲浪海滩 (Berawa Surf Beach) 仅三分钟步行路程。这意味着它是在海滩冲浪或散步后，最便捷、最时髦的休憩场所。从伍拉莱国际机场开车也只需 30 分钟，可达性极佳。

2. 建筑与热带的共生 (Symbiosis with the Tropics):

- **无边界的流动:** 建筑师摒弃了僵化的边界，创造了一个有机流入景观庭院和遮荫露台的商业空间。这种渗透性设计让你在逛街时也能感受到巴厘岛的微风和阳光，室内外的界限被彻底模糊。
- **自然材质的现代演绎:** 设计融合了巴厘岛本土特质与全球化的精致品味。植根于自然质感的材料与简洁的当代线条结合，既有热带的亲切感，又有现代都市的利落感。

3. 生活方式的聚合 (Lifestyle Hub):

- **多元体验的一站式:** 这里不仅仅是商店，更是一个生活方式的容器。你可以在这里找到美学牙科诊所、传统手工艺空间、注重健康的咖啡馆。这种多元化的业态组合，让它成为了仓古最具活力的社交中心。
- **亲密感:** 尽管面积达到 2500 平方米，但通过精心推敲的体量尺度和热带植栽，项目依然保持了宜人的亲密感 (Intimacy)，不会让你觉得空旷或疏离。

探访指南 (Visitor Guide)

• 最佳时间:

- **日落前后 (Sunset):** 从海滩看完日落后步行至此，正是 THE LUC 最热闹的时候。灯光亮起，庭院里的氛围更加迷人，适合享用晚餐或鸡尾酒。

• 拍照建议:

- **庭院透视:** 在景观庭院中拍摄，捕捉建筑体量如何围合出舒适的公共空间，以及绿植与现代建筑的对话。

- **材质细节:** 特写拍摄那些体现“本土特质”的自然材料细节, 以及它们如何与现代玻璃、金属结合。
- **周边连线:**
 - **仓古海滩漫步:** 可以将 THE LUC 作为你在仓古海滩 (Berawa Beach) 一日游的起点或终点, 体验从自然海浪到精致商业的无缝切换。

一句话总结: 它是巴厘岛仓古的一张新名片, 一个让你在热带海风中, 优雅地体验当代巴厘岛生活方式的开放客厅。

Travel & Visit Index - THE LUC Lifestyle

Total Score: 4.8/5.0 (A Contemporary Lifestyle Beacon in Canggu)

1. Public & Accessible

- **Fully Open Commercial Community:** This is a **commercial hub** integrating dining, fashion retail, and boutiques. Unlike private homes or hotels requiring reservations, it is an all-day open public destination in the Canggu area of Bali, welcoming everyone.
- **Backyard of the Surf Beach:** Located just a three-minute walk from the famous **Berawa Surf Beach**. This makes it the most convenient and stylish resting spot after surfing or walking on the beach. It is also just a 30-minute drive from Ngurah Rai International Airport, offering excellent accessibility.

2. Symbiosis with the Tropics

- **Borderless Flow:** The architects rejected rigid boundaries, creating commercial spaces that flow organically into landscaped courtyards and shaded terraces. This **permeable design** allows you to feel the Balinese breeze and sunlight while shopping, thoroughly blurring the lines between indoors and outdoors.
- **Modern Interpretation of Natural Materials:** The design blends Balinese indigenous character with global sophistication. Materials rooted in natural textures combined with clean contemporary lines offer both tropical warmth and modern urban sharpness.

3. Lifestyle Hub

- **One-Stop Diverse Experience:** This is not just a collection of shops, but a **container for lifestyle**. Here you can find aesthetic dental clinics, traditional craft spaces, and wellness-focused cafes. This diverse mix makes it the most

vibrant social center in Canggu.

- **Intimacy:** Despite its 2500-square-meter size, carefully considered volumetric scale and tropical planting ensure the project maintains a pleasant sense of **intimacy**, never feeling empty or alienating.

Visitor Guide

- **Best Time:**
 - **Around Sunset:** Walking here after watching the sunset at the beach is when THE LUC is liveliest. As the lights come on, the atmosphere in the courtyard becomes even more enchanting, perfect for dinner or cocktails.
- **Photography Tips:**
 - **Courtyard Perspective:** Shoot in the landscaped courtyard to capture how the architectural volumes enclose comfortable public spaces and the dialogue between greenery and modern architecture.
 - **Material Details:** Take close-ups of the natural materials that reflect "local character" and how they combine with modern glass and metal.
- **Nearby Connections:**
 - **Canggu Beach Walk:** Make THE LUC the starting or ending point of your day trip to Berawa Beach, experiencing a seamless transition from natural waves to sophisticated commerce.

One-Sentence Summary: It is a new calling card for Canggu, Bali—an open living room where you can elegantly experience the contemporary Balinese lifestyle amidst the tropical sea breeze.